

31st December 2021

Certificate

Koshin Ltd., 12 Kami-hachinotsubo, Kotari, Nagaokakyo city, Kyoto, Japan appoints Rutector, 1c11, 1-y Veshnyakovskiy pr-d, Moscow, Russia 109456 as Exclusive Distributor of Koshin brand products in the territory, Russian Federation, which means Koshin permit Rutector to import, sell, carry out warranty and post-warranty repairs the Koshin brand products in the territory.

This certificate shall be affected for 1 year from 31st December, 2021 to 31st December, 2022 if otherwise 3 months prior written notice of termination is served by KOSHIN or Rutector along with good and reasonable explanation of reason for termination.

Сертификат

Koshin Ltd., 12 Kami-hachinotsubo, Kotari, Nagaokakyo city, Kyoto, Japan назначает компанию Рутектор 1-ый Вешняковский пр., д.1 с. 11, 109456 Москва в качестве эксклюзивного дистрибьютора продукции марки Koshin на территории Российской Федерации, а это значит, Koshin позволяют Рутектор импортировать, продавать, обслуживать и производить гарантийный и постгарантийный ремонт продукции Koshin на территории РФ.

Сертификат действителен с 31-го Декабря 2021 года по 31-ое Декабря 2022 года, если KOSHIN или Рутектор не направит за 3 месяца обоснованное письменное уведомление о расторжении эксклюзивного соглашения о сотрудничестве.



Eiichi Kohara

President

Koshin Ltd.